



## 停止簽發即期匯票服務通知

由 2023 年 1 月 1 日起，滙豐將不再提供簽發即期匯票的服務。

請轉用滙豐環球轉賬服務（適用於滙豐尚玉、滙豐卓越理財及滙豐 One 客戶）或電匯處理環球付款。歡迎瀏覽 <https://www.hsbc.com.hk/zh-hk/transfer-payments/products/international/>（適用於個人客戶）或 <https://www.business.hsbc.com.hk/zh-hk/products/telegraphic-transfer>（適用於商業客戶）了解詳情。

上述日期前簽發的即期匯票於簽發日起計 6 個月內有效。例如，在 2022 年 12 月 31 日簽發之即期匯票有效期至 2023 年 6 月 30 日。

如有查詢，請與分行職員或您的客戶經理聯絡，或於滙豐網上理財或香港滙豐流動理財應用程式與我們進行「線上對話」（適用於個人客戶）。

### **Notice of Termination on Demand Draft Issuance Services**

Starting from 1 January 2023, HSBC will no longer be issuing Demand Drafts.

HSBC Global Transfers (available to HSBC Jade, HSBC Premier and HSBC One customers) or Telegraphic Transfer services are available for your global payment needs. Please visit <https://www.hsbc.com.hk/transfer-payments/products/international/> (for personal customers) or <https://www.business.hsbc.com.hk/en-gb/products/telegraphic-transfer> (for commercial customers) for details.

Demand Drafts issued before the above date are valid for 6 months from the date of issuance. For examples, Demand Drafts issued on 31 December 2022 will be valid until 30 June 2023.

For enquiries, please contact our branch staff or your dedicated relationship manager, or you can contact us through “Chat with us” on HSBC Online Banking or HSBC HK Mobile Banking app (for personal customers).

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發 Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited